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Referat fra styremøte i Greipstad fotball 03.06.2024. 

 

Tid: 03.06.2024. kl. 1830 – 2100 

Sted: Klubbhuset på Hortemo 

Til stede: Marielle, Tom (sak 22 og 23), Trond, Fredrik, Roger, Sondre, Jeanette, 
Vibeke 

Frafall: Aina, Tom 

Referent: Vibeke 

 

Saksnr.  Sak Ansvarlig 

Faste poster  

 Godkjenne referat 
Referat fra møtet 06.05.2024. godkjennes. 
 
Diverse informasjon fra hovedstyret mm. 
Trenerpodden har et samarbeid med Søgne og Greipstad sparebank. Det 
skal spilles inn en episode med Greipstad idrettslag. 
 
Håndballen skal samle inn de gamle draktene. Fotballen lar de enkelte 
beholde tøyet som treningstøy. 
 
Trond og Vibeke stiller som representanter i forhandling med håndballen og 
hovedstyret om fordeling av midler. 
 
Berøringsfri kran er montert på doen i klubbhuset og det skal monteres på 
doene i kioskbygget også. 
 
Årshjul 
Ikke noe nytt 

Marielle 

 Marked  

 Jardarr purrer på de som ikke har betalt for skilt. 
 
Trond kontakter Sandra for utsendelse av faktura for banenavn FT-banen. 
 
Faktura for trykk på draktene deles 50/50 mellom håndballen og fotballen. 
 

Trond og 
Tom 

 Status sportslig  

 De 2015 jentene som spiller på guttelaget får fortsette om de ønsker det, 
men de nye som begynner skal begynne på jenter 2014. 

Tom 
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Det planlegges oppstart av et lag for jenter 2016 med spillere fra 2016 og 
2017 i 5`er serie fra høsten av. 

   

18/24 Vant til 3’er baner  

 Tratec kan sponse med 10 000 kr til vant. Det mangler fortatt 40 000 kr for 
å kunne dekke inn to vant. 
 
Det bestilles inn to vant, og jobbes videre for med ytterligere støtte. 

 
 
 
Fredrik 

19/24 Gjennomgang av fritidsfondsøknader/avslag til Danmark  

 Styret har ikke status for søknadene enda. Styret går gjennom de enkelte 
sakene i møtet i august, for å vurdere om klubben skal dekke 
deltakeravgiften for de som har fått avslag på støtte. 
 

 

20/24 Innkommet forslag: bingo   

 Forslag om at lagene kan arrangere bingo i Sygna, hvor overskuddet kan gå 
til lagkassene. 
 

 
Tom 

21/24 Evaluering av turen til Danmark  

 Logistikk; overnatting, dusj, mat mm. fungerte dårlig. Det sportslige var 
stort sett bra. Det bør vurderes deltakelse på en annen cup om det finnes 
en alternativ cup som samme helg, som kan tilby et sportslig tilsvarende 
godt opplegg. 
 

 

22/24 Trening for kommende 1. klasse  

 Fotballen skal ha trening for barneidretten to tirsdager i juni. Jeanett og 
Tom stiller til første trening. Marielle stiller opp på andre samling. 
 

 

23/24 Eventuelt  
 Pride flagget henges opp i juni. 

 
Puma cup: De eldste guttene og jentene bes om å stille som dommere på 
dugnad 21. og 22. september. 
 
Neste styremøte: 12 august. 

 
 
 

 


